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PREDMET:  Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnik Gradskog vijeća Grada Labina Lari Zahtila (IDS-ISU) je na 7. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 14. prosinca 2021. godine postavio vijećničko pitanje: 
 
„Kakva je trenutna situacija s projektom kanalizacije u Marciljanima kojeg provodi IVS. Točnije, 
kada možemo očekivati asfaltiranje ceste u naselju Marciljani?“ 
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao Valter Glavičić, gradonačelnik Grada Labina: 
„Drago mi je da ste primijetili da se kopa, to znači da se radi. To sam i zadnji puta nagovijestio 
da će biti puno praha, puno dima, puno buke, jer ako želimo nešto napraviti, moramo se svi 
na neki način žrtvovati, imati strpljenja, imati razumijevanja, a na kraju dolazi i nagrada. 
Nagrada je sigurno takva da će naselje Marciljani dobiti novu cestu. Zahvaljujući i našem 
labinskom Vodovodu, zahvaljujući Istarskom vodozaštitnom sustavu, dionica od Kolcić brega 
pa skroz do raskrižja u Dragi će biti kompletno asfaltirana kada budu svi radovi na infrastrukturi 
gotovi. Gotova je kanalizacija, upravo su počeli radovi na postavljanju novih vodoopskrbnih 
cijevi i kada se sve to završi, ako bude vrijeme dozvolilo, u razgovoru sa direktorom TD 
Vodovod i IVS-a, negdje početkom veljače počet će asfaltiranje i Marceljani će dobiti u 
potpunosti novu prometnicu.“ 
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